



Ajuntament
de Ripollet

ACTA NÚM. 3

DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL D'ADMINISTRACIÓ DEL PATRONAT MUNICIPAL DE CULTURA DE RIPOLLET.

Acta presa de la sessió del dia: *10 de desembre de 2015*

Hora de començament: *19:30*

Hora d'acabament: *22:10*

Lloc: *Centre Cultural de Ripollet*

Membres del Consell assistents:

Presidència-Delegada:

Sr. Oriol Mor Hernández.

Vocals: Els/les regidors/es de l'Ajuntament de Ripollet:

Sr. David Fontanals Grau (ADRIPOLLET-CA-CUP-PA).

Sra. Maria Lladó Leal (PSC – CP) que s'incorporà al punt segon.

Sra. Ingrid Miró Rodríguez (C's).

Sr. Victor Diéguez García (PP).

Sra. Lurdes Serra Suñé (ERC-JpR-AM), que es va tenir d'absentar a partir del començament del punt 9è de la sessió.

Els/les representants de les entitats ciutadanes:

Sr. Juan López López, en representació de les entitats culturals, que es va tenir d'absentar a partir del començament del punt 16è de la sessió.

Sr. Joan-Ramón Gordo i Montravet, en representació de les entitats culturals.

Sr. José Luis Suárez Román, en representació de les associacions de veïns.

Secretari-Delegat: *Sr. Porfirio Hernández Salinas, per delegació expressa de la Secretaria de l'Ajuntament de Ripollet.*

Assisteixen el *Sr. Albert Obrero Cusidó, Coordinador* del Patronat i la *Sra. Neus Comas Pinto, Interventora-Accidental* de l'Ajuntament i del Patronat.

Tanmateix assisteixen les empleades del Patronat *Sra. Francisca Dorado Grillo, Tècnica de Cultura* i *Sra. Elena Vilalta Gómez, Tècnica de Patrimoni.*

Ha excusat la seva assistència, per motius professionals tal com ha informat la Presidència, el regidor *Sr. F.Xavier Peñarando Morea (CiU)*. També ha excusat la seva assistència el *Sr. Albert Obrero Cusidó, Coordinador.*

A continuació la Presidència declara oberta la sessió del Consell d'Administració, per haver-hi quòrum suficient i s'entra a conèixer els assumptes que integren l'ordre del dia.

El primer que fa el *senyor President* es comentar que té un punt d'urgència relacionat amb la proposta de nomenament del representant de les entitats juvenils que han presentat les dos persones i candidatures afectades. Considera adient presentar aquest punt abans d'iniciar la sessió.

Seguidament, apreciada la urgència per unanimitat de tots els membres assistents **s'ACORDA** incloure com a punt d'urgència en l'ordre del dia d'aquesta sessió amb el **número 18, el punt següent:**

18.- NOMENAMENT MEMBRE CONSELL D'ADMINISTRACIÓ.- El *President-Delegat* llegeix l'escrit presentat pels dos candidats del representant dels joves al Consell (senyors *Eric Plata Fernández* de l'entitat "La Gresca" i *Juan Manuel Fernández Flores* de l'entitat Ripollet

Rock), en el qual demanen compartir el nomenament de membre del Consell, en representació de les entitats juvenils, amb caràcter anual i anys alterns. Des d'aquest moment i fins el mes de setembre, a favor del Sr. Eric Plata Fernández i a partir de setembre del 2016 a favor del Sr. Juan Manuel Fernández Flores. D'igual manera en els dos anys successius, si es manté aquest Consell. Comenta el *senyor President* que en aquest mateix escrit, continuen deixant constància, que la seva opinió sobre la representació al Consell, segueix sent la de que voldrien ser els dos candidats els que formessin part d'aquest, amb un únic vot compartit.

Una vegada explicat l'escrit, el Sr. *José Luís Suárez*, vol matisar que respecta que facin aquesta petició però que no la comparteix, ja que tots, quan ens varem presentar per a les eleccions dels representants, érem coneixedors de les condicions d'aquestes eleccions i de les normes dels estatuts del Patronat i sabent això, no comparteix que continuïn demanant que volen poder estar tots dos, passant al Consell aquesta responsabilitat de decidir si poden estar, quan saben que els estatuts no ho preveuen. Per això vol deixar constància d'aquest fet.

La Sra. *Lurdes Serra* tal com ja va indicar en la sessió de constitució del Consell, es reitera en la necessitat de fer més obert i participatiu aquest Patronat, per això espera que així es pugui debatre el tema en unes properes sessions, tal com varem dir que es faria a partir del proper mes de gener.

Els representants de les entitats culturals *senyors Juan López i Joan Ramón Gordo* consideren, que hores d'ara no cal donar més importància al tema i el que hem de fer és facilitar la incorporació del representant dels joves, respectant lògicament, les condicions que recullen els estatuts.

El *senyor Secretari* comenta que el representant que ara es nomeni per a formar part del Consell, haurà de presentar la corresponent renúncia al finalitzar el seu mandat, per a facilitar el nomenament de l'altra representant.

Seguidament, ateses aquestes indicacions i tenint present el resultat del corresponent procés d'elecció dels representants de les entitats ciutadanes com a representant de les entitats juvenils en aquest Consell i d'acord amb l'escrit presentat pels dos candidats empatat per al càrrec de representant dels joves al Consell (*senyors Eric Plata Fernández de l'entitat "La Gresca" i Juan Manuel Fernández Flores de l'entitat Ripollet Rock*), per unanimitat de tots els membres s'ACORDA acceptar la proposta de nomenament compartit en anys alterns, del representant de les entitats juvenils i nomenar al seu representant Sr. Eric Plata Fernández, membre del constituït Consell d'Administració del Patronat Municipal de Cultura, amb vigència des del present acord.-

1.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS.- El *Secretari* informa que s'ha fet arribar a tots els membres del Consell, una còpia dels esborrany de les actes núm. 1 i 2, de les sessions d'aquest Consell, dels dies 5 i 11 de novembre d'enguany respectivament. El Sr. *Joan Ramón Gordo* comenta que seria adient, que a l'acta de constitució quedés reflectit el valor del vot de cada membre del Consell, ja que els representants de les entitats no som coneixedors del funcionament d'aquest "vot ponderat" dels grups municipals. Per unanimitat de tots els membres assistents, s'ACORDA aprovar les actes 1 i 2 de les sessions del Consell dels dies 5 i 11 de novembre de 2015 respectivament, modificant el text de l'acta 1 del dia 5/11/2015, a petició del Sr. *Joan-Ramón Gordo*, amb el següent afegit, que queda integrat al text definitiu de la sessió:

- *Vot ponderat de cada vocal regidor/a en funció de la representativitat del seu grup en el Ple de la Corporació Municipal:*

Sr. David Fontanals Grau (ADRIPOLET-CA-CUP-PA), vot: 2,57.

Sra. Maria Lladó Leal (PSC - CP) vot: 1,71.

Sra. Ingrid Miró Rodríguez (C's) vot: 0,86.

Sr. Victor Diéguez García (PP) vot: 0,29.

Sra. Lurdes Serra Suñé (ERC-JpR-AM) vot: 0,29.

Sr. F.Xavier Peñarando Morea (CiU) vot: 0,29.

2.- APROVACIÓ FACTURES.- El *senyor President* presenta la proposta d'acord d'aprovació de la relació de factures.

El Sr. *Joan-Ramón Gordo*, diu que ha observat que amb la documentació que s'adjunta a les factures, en alguns casos com per exemple les de tallers, no consta adjunta la mateixa

documentació justificativa que a les altres. La *senyora Interventora* comenta que aquestes corresponen a contractes adjudicats i explica com funcionen. Això no obstant, si es vol es podria adjuntar tot el referit a l'expedient.

Seguidament, vist l'informe proposta emès pel senyor Coordinador amb la conformitat de la Presidència-Delegada i la preceptiva fiscalització de la Interventora-Accidental, i havent-hi consignació al pressupost, segons es desprèn de la reserva de crèdit realitzada pel departament d'Intervenció, per unanimitat de tots els membres assistents, s'ACORDA aprovar la relació de factures presentada, per un import total de 36.335,63.-€, que comença amb la factura núm. de registre 542/15, per un import de 170.-€, i finalitza amb la factura núm. registre 657/15, per un import de 141,01.-€.-

3.- FESTA CAVALCADA REIS: APROVACIÓ JUSTIFICACIÓ SUBVENCIÓ 2015 I APROVACIÓ CONVENI 2016.-

El *senyor President* informa del punt i la *Tècnica de Cultura* explica el projecte de la Cavalcada de Reis presentat per l'entitat Ripollet Costums i Tradicions. La *Sra. Lurdes Serra* en representació del seu grup vol deixar constància, que tot i estar d'acord amb la proposta s'abstindrà, ja que aquest punt és un dels que consideren que la decisió s'hauria de fer des d'un Patronat més participatiu en la seva composició, tal i com ja ha comentat en aquesta sessió i anteriors d'aquest Consell, per aquest motiu el seu vot serà d'abstenció.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per la *Tècnica de Cultura*, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, i la preceptiva fiscalització de la Interventora-Accidental, amb l'abstenció de la *Sra. Lurdes Serra (ERC-JpR-AM)* i el vot favorable de la resta dels membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Donar conformitat a la justificació de despeses presentada per l'entitat Ripollet Costums i Tradicions, per import de 25.843,10.-€, per tal de justificar la subvenció de 17.820.-€, atorgada a dita entitat per a la organització de la festa de Cavalcada de Reis 2015.-

Segon.- Aprovar un pressupost de 31.297,62.-€, per a la realització del projecte de Cavalcada de Reis 2016.

Tercer. (A): Aprovar la minuta del conveni de col·laboració entre l'entitat Ripollet Costums i Tradicions i aquest Patronat pel projecte de Cavalcada de Reis 2016, que recull la subvenció de 17.820.-€, a dita entitat tal com està previst a l'esmentat conveni, amb càrrec de l'aplicació pressupostària 01.334.48012 del pressupost 2016. No obstant això, aquesta aprovació resta condicionada a l'aprovació del pressupost del Patronat per a l'exercici 2016, pel ple de l'Ajuntament de Ripoll.- **(B):** Facultar a la *Presidència-Delegada* per a signar aquest conveni de col·laboració i per aprovar per resolució, el pagament de la subvenció prevista al mateix conveni, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 01.334.48006 del pressupost 2016.-

Quart.- Aprovar una despesa per import 12.500.-€, IVA inclòs, pel lloguer, muntatge i desmuntatge de les tres carrosses de Reis, a càrrec de l'empresa "IÑAKI BECERRA, SL". Aquest pagament es farà amb càrrec a l'aplicació pressupostària 01.334.226091 del pressupost 2016.-

Cinquè.- Aprovar una despesa de 977,62.-€, IVA inclòs, per a la sonorització de la recollida de cartes a la Plaça Pere Quart, a l'empresa SCLAT TEAM, SL. Aquest pagament es farà amb càrrec a l'aplicació pressupostària 01.334.226091 del pressupost 2016.-

Sisè.- Facultar a la *Presidència-Delegada* per a aprovar per resolució els pagaments previstos en aquest acord que resultin necessaris per a la realització de l'activitat.-

4.- FESTA SANT ANTONI ABAT: APROVACIÓ JUSTIFICACIÓ SUBVENCIÓ 2015 I APROVACIÓ CONVENI 2016.-

El *senyor President* informa del punt i la *Tècnica de Patrimoni* explica el projecte presentat enguany per l'entitat Comissió Organitzadora la Festa de Sant Antoni Abat, per portar a terme la Festa de Sant Antoni Abat del proper mes de gener. Seguidament, vist l'informe proposta emès per la *Tècnica de Patrimoni*, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, i la preceptiva fiscalització de la Interventora-Accidental, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Donar conformitat a la justificació de despeses presentada per l'entitat Comissió de Sant Antoni Abat, per import de 15.580,34.-€, per tal de justificar la subvenció de 8.118.-€, atorgada a dita entitat per a la organització de la festa de Sant Antoni Abat 2015.-

Segon: (A): Aprovar la minuta del conveni de col·laboració entre l'entitat Comissió de Festes de Sant Antoni Abat i aquest Patronat pel projecte de Sant Antoni Abat 2016, que recull la subvenció de 8.118.-€, a dita entitat tal com està previst a l'esmentat conveni, amb càrrec de l'aplicació pressupostària 02.334.48012 del pressupost 2016. No obstant això, aquesta aprovació resta condicionada a l'aprovació del pressupost del Patronat per a l'exercici 2016, pel ple de l'Ajuntament de Ripollet.- **(B):** Facultar a la *Presidència-Delegada* del PMC per a signar aquest conveni de col·laboració i per aprovar per resolució el pagament de la subvenció prevista al mateix conveni.-

5.- APROVACIÓ JUSTIFICACIÓ SUBVENCIO CONVENI AETMV 2015 I CONVENI 2016.- El *senyor President* informa del punt i la *Tècnica de Cultura* explica les especificacions i particularitats del conveni amb l'Associació d'Espectadors del Teatre del Mercat Vell de Ripollet. Comenta que per qüestions de dates, no es pot presentar la justificació total de l'exercici 2015, ja que existeixen activitats fins el dia 31 de desembre, que no es poden contemplar ara. Afegeix el *senyor President* que per aquest motiu es proposa facultar l'aprovació mitjançant resolució i posterior ratificació pel Consell.

Seguidament, vist l'informe proposat emès per la *Tècnica de Cultura*, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la *Presidència-Delegada*, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA facultar a la *Presidència-Delegada* del PMC, per a aprovar per Resolució de *Presidència* la justificació de la subvenció del 2015, i la minuta i signatura del nou conveni de col·laboració pel 2016.-

6.- APROVACIÓ CONVENI CESSIÓ ESPAI ESTUDI FOTOGRÀFIC 2016.- El *senyor President* informa del punt i la *Tècnica de Cultura* explica com funcionen els convenis d'ús amb les dos entitats fotogràfiques.

Seguidament, vist l'informe proposat emès per la *Tècnica de Cultura*, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la *Presidència-Delegada*, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Aprovar el conveni de col·laboració signat entre l'entitat Agrupació Foto-Cine Cerdanyola-Ripollet (AFOCER) i el PMC, per a la cessió de l'estudi de fotografia situat al Centre Cultural durant tot l'exercici 2016, en els mateixos termes actuals, tal i com consta en el conveni i annexos, dels quals s'adjunta una còpia a l'expedient de la present acta.

Segon.- Aprovar el conveni de col·laboració signat entre l'entitat Acció fotogràfica de Ripollet (ACCIÓ) i el PMC, per a la cessió de l'estudi de fotografia situat al Centre Cultural durant tot l'exercici 2016, en els mateixos termes actuals, tal i com consta en el conveni i annexos, dels quals s'adjunta una còpia a l'expedient de la present acta.

Tercer.- Facultar la *Presidència-Delegada* del PMC per a la signatura dels convenis previstos en aquest acord.-

7.- APROVACIÓ PROGRAMACIÓ ESPECTACLES INFANTILS TEATRE AUDITORI MERCAT VELL.- El *senyor President* informa del punt i la *Tècnica de Cultura* explica la programació d'activitats que organitza el Patronat al Teatre-Auditori, a banda de la programació professional estable que fa l'Associació d'Espectadors del Teatre-Auditori del Mercat Vell de Ripollet.

Seguidament, vist l'informe proposat emès per la *Tècnica de Cultura*, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la *Presidència-Delegada* i la preceptiva fiscalització de la Interventora-Accidental, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Aprovar la programació general del Teatre Auditori del Mercat Vell de Ripollet, prevista per als mesos de gener a març de 2016.-

Segon.- Aprovar la programació infantil del Teatre Auditori del Mercat Vell de Ripollet, que organitza el Patronat per als mesos de gener a febrer de 2016, d'acord amb la proposta presentada per la mercantil TRIFUSIÓ PROJECTES CULTURALS, SL, adjudicatària d'aquest servei.

Tercer.- Prendre el compromís de consignar la quantitat de 2.807,20.-€, en concepte de la programació dels espectacles infantils de gener a abril, a càrrec de l'aplicació pressupostària corresponent a *Programació Teatre Auditori 03 335 22609* del pressupost del 2016, quedant supeditada aquesta despesa a l'aprovació del pressupost 2016 del PMC, per part del Ple de l'Ajuntament de Ripollet.-

Quart.- Facultar la Presidència-Delegada del PMC per signar els contractes que es derivin de la programació aprovada.-

8.- APROVACIÓ BASES RUA CARNAVAL 2016.- El *senyor President* comenta aquest punt i les *Tècniques de Cultura i Patrimoni* fan cinc cèntims de la previsió feta per aquesta festa, comentant la necessitat d'aprovar les bases per a poder fer l'adient publicitat.

La *Sra. Lurdes Serra* comenta que al seu parer en els darrers anys ha baixat la participació de la rua i pregunta si està previst quelcom per a potenciar aquesta participació.

El *senyor President* diu que aquest any l'idea és mantenir els criteris de la darrera edició i per això tenen previst seure amb la gent que va participar en la de l'any passat i recollir iniciatives. Com a govern evidentment tenen idees de futur respecte d'aquesta festa, això no obstant, consideren que qui ha de treballar el tema, són precisament les entitats.

La *Tècnica de Cultura* comenta que si és cert el fet que ha minvat en entitats la participació, també és cert que el volum de gent que participa ha augmentat, ja que les comparses són més nombroses.

La *senyora M^a Lladó* pregunta quines entitats participen habitualment.

La *Tècnica de Cultura* comenta quines són les entitats que estan participant darrerament (Colla de Diables, Bruixes de Ripollet, Centre d'Espali l'Estel, Centre d'Esplai La Gresca, La Careta, Patinatge alguns anys. Altres entitats tenen una participació més intermitent i algunes fa alguns anys que no participen i abans si ho feien, com l'Escola d'Adults, el Casal d'Avis, entre d'altres.

El *Sr. David Fontanals* comenta que seria interessant arribar altra vegada a la gent del Casal d'Avis i d'altres.

El *Sr. José Luis Suárez* a tall d'exemple i com a reflexió, atesa la seva experiència com a membre d'una associació de veïns, ha de dir que la informació que ells recollien i que vol comentar, es que a la gent gran que participava si li feia pesat estar molta estona esperant el començament de la rua.

Diu el *Sr. David Fontanals* que aquestes són precisament el tipus de qüestions que tenim de recollir, per a buscar solucions i/o alternatives. Aprofita per informar de la reivindicació veïnal que li varen fer en la trobada amb els veïns del Parc Rizal, en la qual van comentar que l'Ajuntament valorés la possibilitat que algunes de les activitats que integren les festes populars de Ripollet, es pugui traslladar a la zona del Parc Rizal.

Sr. Joan-Ramón Gordo, diu que s'ha de tenir present i l'experiència ho confirma, que de vegades moure coses pot ser perjudicial, ja que segons quines activitats, la gent identifica l'espai amb l'activitat.

La *Sra. Lurdes Serra* opina que hem de començar a pensar que Ripollet no només és la Rambla, que cal provar canvis i arriscar.

La *Sra. Ingrid Miró* opina que abans també és important valorar els espais, ja que s'han detenir molt presents els accessos, sobretot si és per nens.

Sr. Joan-Ramón Gordo, diu que seria interessant que alguna entitat s'impliqués en la gestió d'aquesta activitat.

El *senyor President* considera que els dos esplais locals podrien liderar el tema del carnaval infantil.

Després de diferents consideracions i del corresponent debat, el *senyor President* presenta la proposta que s'ha elaborat per a les bases del carnaval d'enguany.

La Sra. *Lurdes Serra* en representació del seu grup, s'abstindrà en la mateixa línia que ha comentat al punt de la cavalcada, per ser un punt dels que creu que la decisió s'ha de fer amb un Patronat més participatiu en la seva composició.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per la Tècnica de Cultura, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, amb l'abstenció de la Sra. *Lurdes Serra* (ERC-JpR-AM) i el vot favorable de la resta dels membres assistents s'ACORDA facultar la Presidència-Delegada del PMC per a aprovar per resolució les bases definitives del projecte de Carnaval 2016 i els contractes que se'n derivin per a portar a terme l'activitat.-

9.- INFORMACIÓ ACTIVITAT ANY LORCA.- El *senyor President* explica que davant l'interès que desperta aquesta efemèride i copsat que des del món associatiu ja s'estan preparant activitats (comenta algunes de les que ja tenen constància), considerem important coordinar les accions que s'impulsin des de les diferents associacions i entitats locals, així com des d'altres regidories, declarant l'any 2016 com a Any Lorca a nivell local.

La Sra. *Maria Lladó* opina que potser seria interessant que es pogués coordinar per tal que cada mes de l'any, es pogués fer alguna cosa relacionada amb Lorca.

El Sr. *José Luís Suárez* pregunta si es pot presentar alguna proposta i/o iniciativa. Responen de forma afirmativa la *Tècnica de Patrimoni* i també el Sr. *Joan-Ramón* que diu que ells miraran d'incorporar alguna activitat dins de la programació professional estable de l'Associació d'Espectadors.

La *Tècnica de Patrimoni* comenta que des de les Nits de Música ja s'han parlat de fer les Nits dels Museus al mes de maig dedicades a Lorca i Granados. La *Tècnica de Cultura* explica, que els professors de tallers d'arts plàstiques del Centre Cultural també estan pensant alguna activitat amb els seus alumnes.

El Sr. *José Luís Suárez* diu que per la Festa del Barri de l'associació, estudiarem si es pot incloure alguna cosa relacionada i que no es solapi amb d'altres similars.

El Sr. *David Fontanals* comenta que el més important, és que tots estem d'acord i puguem anunciar ja, que el proper any farem "L'Any Lorca", obert a tothom que vulgui presentar i/o suggerir iniciatives i propostes.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per la Tècnica de Patrimoni, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, per unanimitat de tots els membres assistents, s'ACORDA aprovar declarar l'any 2016 com l'ANY LORCA A RIPOLLET amb motiu dels 80 anys de l'assassinat del poeta.-

10.- APROVACIÓ PROGRAMACIÓ ACTIVITATS BIBLIOTECA 2016.- El *senyor President* presenta aquest punt i la *Tècnica de Patrimoni* fa una explicació de la proposta que presenta la direcció de la biblioteca, per a dur a terme un dels objectius bàsics d'aquest equipament, el foment de la lectura a través d'una dinamització cultural. La proposta que es presenta, recull les activitats que es desenvoluparan al llarg del primer quadrimestre del 2016 i inclou hores del conte, club de lectura, exposicions, tallers, presentacions de llibres, concursos, commemoracions internacionals i locals entre d'altres. Seguidament, vist l'informe proposta emès per la Directora de la biblioteca, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, i la preceptiva fiscalització de la Interventora-Accidental, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Aprovar la programació d'activitats a la biblioteca municipal durant el primer quadrimestre del 2016, d'acord amb la proposta presentada, una còpia de la qual consta a l'expedient administratiu de l'acta del Consell d'Administració.-

Segon.- Aprovar el compromís de reserva econòmica de 4.000,00.-€, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 04.332.22609, activitats culturals, quedant supeditada aquesta despesa a l'aprovació del pressupost 2016 del Patronat, per part del Ple de l'Ajuntament de Ripollet.

Tercer.- Donar conformitat al programa específic d'activitats de dinamització cultural que es portarà a terme a la Biblioteca municipal durant el mes de gener de 2016, als efectes de publicitat

d'acord amb la proposta presentada per la Direcció de la biblioteca, la qual consta a l'expedient administratiu de la present acta.-

Quart.- Facultar la Presidència-Delegada del PMC per a aprovar per resolució les despeses de les activitats i per a signar els contractes que se'n deriven d'aquest acord.-

11. ADQUISICIÓ FONS BIBLIOGRÀFIC I HEMEROTECA.- El *senyor President* comenta el motiu per a presentar aquesta proposta i demana a la *Tècnica de Patrimoni* que faci un resum del seu contingut.

La *Tècnica de Patrimoni* comenta que l'empresa local EMA PUBLICACIONS, SCCL, representada per la Sra. Angels Leiva, va comunicar a aquest Patronat, que com a conseqüència del trasllat de la seu de l'empresa i la falta d'espai a la nova ubicació, no podria emmagatzemar un important material, consistent en exemplars de llibres, arxiu fotogràfic, hemeroteca i altres materials de difusió pendents de classificació, que podria ésser d'interès pel Patronat, per la vinculació d'aquest material amb el municipi de Ripoll. Per aquest motiu van fer un oferiment i oferta econòmica pel referit material.

Afegeix que una vegada van valorar amb el *Coordinador* el contingut i l'oferta presentada i comprovat que el material de referència, podria ser d'alt interès municipal com a complement de tot el fons històric documental existent i per a d'altres projectes que el propi Patronat i/o l'Ajuntament de Ripoll, poguessin desenvolupar en un futur, van considerar interessant estudiar i preparar els tràmits adients per a poder fer la proposta d'acord que es presenta. L'expedient d'aquesta proposta, s'ha portat a terme segons el previst per la normativa legal en relació a l'adquisició d'aquests tipus de béns per part del Patronat i aquest fons documental tindrà la consideració de bé patrimonial, ja que no està destinat a cap servei o ús públic i podrà constituir una font d'ingressos per l'erari municipal.

El Sr. *Joan-Ramón Gordo*, atès el contingut del material i escoltada l'explicació de la *Tècnica de Patrimoni*, de la que es desprèn el valor d'aquest fons històric documental per al nostre municipi, considera adient agrair i valorar l'esforç que ha tingut aquesta empresa, per al manteniment del referit fons.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per la *Tècnica de Patrimoni*, amb el vist i plau del *Coordinador* i la conformitat de la Presidència-Delegada, així com la preceptiva fiscalització de la Interventora-Accidental i el document de consignació pressupostària, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Adjudicar el contracte menor de subministrament de Fons Bibliogràfic, Fotogràfic i Hemeroteca, a l'empresa EMA PUBLICACIONS, SCCL, amb NIF F60549284, per un import de 2.479,34€, més 520,66€, en concepte del 21% d'IVA, essent un import total de 3.000,00€. Les característiques i condicions d'aquesta contractació venen establertes per l'oferta presentada per la societat de referència, que es troba incorporada a l'expedient, donant-se en aquest acte per reproduïda.- **Segon.-** Disposar la despesa de 3.000,00.-€, per la compra de fons bibliogràfic i hemeroteca amb càrrec a l'aplicació pressupostària 04.3321.22001, *Subscripcions de llibres*, del pressupost del PMC de l'any 2015.- **Tercer.-** Iniciar els tràmits adients per a incloure els béns mobles de referència, en l'inventari del PMC amb el caràcter de béns patrimonials. **Quart.-** Notificar a l'adjudicatari l'acord adoptat, dispensant-lo de constituir garantia definitiva, d'acord amb el que preveu el TRLCSP, per tractar-se d'un contracte menor.- **Cinquè.-** Fer constar que la durada del contracte serà d'un mes a comptar des de l'adjudicació.-

12.- APROVACIÓ CONVENI PRÀCTIQUES UNIVERSITAT BARCELONA.- El *senyor President* i la *Tècnica de Patrimoni* comenten l'escrit presentat des de la Coordinació Acadèmica del Màster Oficial d'Estudis Avançats en Història de l'Art de la Facultat de Geografia i Història de la Universitat de Barcelona (UB), comunicat l'interès d'una alumna resident a Ripoll, per tal de desenvolupar 150 hores de pràctiques en el Centre d'Interpretació del Patrimoni Molí d'en Rata. Aquestes pràctiques no comporten cap remuneració i des de l'àrea de patrimoni es valoren positivament.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per la Tècnica de Patrimoni, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Primer.- Aprovar el Conveni de Cooperació Educativa de Pràctiques Acadèmiques Externes dels estudiants de la Universitat de Barcelona amb aquest Patronat, per a la realització de 150 hores de *pràctiques curriculars* (no remunerades) en el Centre d'Interpretació del Patrimoni, a favor de l'alumna de la Facultat de Geografia i Història Sra. Helena García Rodríguez. Aquestes pràctiques es portaran a terme durant l'exercici 2016, en les condicions previstes en la proposta de conveni adjunt que consta a l'expedient administratiu.

Segon.- Facultar a la Presidència-Delegada del PMC per a la signatura del corresponent conveni de pràctiques.-

13.- CONTRACTE MANTENIMENT SISTEMA FUNCIONAMENT MOLÍ.- El *senyor President* comenta que atès que aquest punt i els dos següents, tenen les mateixes característiques, es farà una explicació agrupada dels tres punts. La *Tècnica de Patrimoni* explica les tres propostes de contractes de manteniment i una vegada finalitzada es fan algunes intervencions.

El *Sr. Victor Diéguez*, en relació amb la proposta de contracte del sistema de funcionament, vol posar sobre la taula un tema que ja va comentar la darrera legislatura. Diu que després d'escoltar les explicacions de la *Tècnica de Patrimoni*, en la que es detalla que la proposta de contracte de manteniment del sistema de funcionament del Moli, per les seves característiques especials i molt específiques, es proposa que sigui assumit per la mateixa empresa que el va instal·lar. Considera que els contractes de manteniment són precisament, per a tenir en bones condicions la maquinària i evitar tot el que sigui possible posteriors reparacions per falta de manteniment. Per això i per l'experiència en altres contractes similars, opina que aquesta empresa que oferta el contracte, després de varis anys de manteniment, ja hauria de poder fer una proposta de manteniment que recollís les diferents particularitats que s'han donat en aquests darrers anys des de la seva instal·lació.

Es fa un petit debat sobre les consideracions comentades pel *Sr. Diéguez*, i després d'escoltar-les, el *senyor President* considera adient deixar aquest punt sobre la taula, per tal de demanar una nova proposta i poder valorar-la. Afegeix no obstant, que és intenció de l'equip de govern que tots aquests tipus de contractes es puguin integrar en un d'únic a l'Ajuntament.

Seguidament, el *senyor President* amb la conformitat de tots els presents acorda deixar sobre la taula la proposta de contracte del sistema de funcionament del Moli, que es presentarà en un proper Consell amb aquesta informació demanada.-

14.- CONTRACTE MANTENIMENT CLIMATITZACIÓ DEPENDÈNCIES PMC.- El *senyor President* segons les explicacions realitzades per la *Tècnica de Patrimoni* en el punt anterior, presenta la proposta de contracte de climatització de les dependències del Patronat.

El *Sr. Victor Diéguez*, en relació amb aquest contracte de climatització, vol deixar constància que considera adient donar un temps de cortesia, per tal que el nou govern faci un estudi i seguiment del referit contracte, ja que d'aquí a un any, personalment demanarà explicacions sobre el mateix.

Seguidament, vist l'informe proposta emès per la Tècnica de Patrimoni, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, així com la fiscalització de la Interventora-Accidental, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Facultar a la Presidència-Delegada del PMC, per a l'adjudicació mitjançant Resolució de Presidència, del servei de manteniment de les instal·lacions de climatització de totes les dependències del PMC (Biblioteca, Centre Cultural, CIP/Molí d'en Rata i Teatre Auditori) per un import màxim de 2.340,00.-€ (IVA no inclòs), i per a la signatura del corresponent contracte de manteniment per a tot l'any 2016.

No obstant això, aquesta aprovació resta condicionada a l'aprovació definitiva del pressupost del Patronat per a l'exercici 2016, prenent-se el compromís de consignar la referida quantitat, en les aplicacions pressupostàries de Contractes de Manteniment Serveis en la forma següent: Per a l'import de 503,20.-€, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 01.334.227991. Per a l'import de

543,60.-€, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 02.336.22799. Per a l'import de 503,20.-€, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 03.333.22799, i per a l'import de 790,00.-€, amb càrrec a l'aplicació pressupostària 04.3321.22799, tot del pressupost 2016.-

15.- CONTRACTE MANTENIMENT SEGURETAT DEPENDÈNCIES PMC.- El *senyor President* segons les explicacions realitzades anteriorment per la *Tècnica de Patrimoni*, presenta la proposta per a l'adjudicació del servei de manteniment dels diferents sistemes de seguretat de les dependències del PMC.

Seguidament, vist l'informe proposat emès per la Tècnica de Patrimoni, amb el vist i plau del Coordinador i la conformitat de la Presidència-Delegada, així com la fiscalització de la Interventora-Accidental, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA:

Facultar a la Presidència-Delegada del PMC, per a l'adjudicació mitjançant Resolució de Presidència, del servei de manteniment dels sistemes de seguretat dels edificis (robatori, connexió central d'alarmes, càmeres de vigilància, etc.), per un import màxim de 3.053,34€ (IVA no inclòs) del pressupost 2016, i per a la signatura dels corresponents contractes d'aquests serveis, per a l'exercici 2016.

No obstant això, aquesta aprovació resta condicionada, a l'aprovació definitiva del pressupost del Patronat per a l'exercici 2016, prenent-se el compromís de consignar la referida quantitat en les següents aplicacions pressupostàries, per l'import de 774,03.-€, a l'aplicació pressupostària 01.334.227991 (Contractes de Manteniment Serveis), en quant a 1.112,59.-€ a l'aplicació pressupostària 02.336.22799 (Contractes de Manteniment Serveis), en quant a 704,84.-€, a l'aplicació pressupostària 03.333.22799 (Contractes de Manteniment Serveis), i en quant a 461,88.-€, a l'aplicació pressupostària 04.3321.22799 (Contractes de Manteniment Serveis), tot del pressupost 2016.-

16.- APROVACIÓ HORARI 2016 DEPENDÈNCIES PMC.- El *senyor President* diu que la proposta d'horaris, tot i haver rebut alguna petició de reducció d'horari d'algun departament, considerem que el més adient enguany, es presentar la mateixa d'horari que es feia fins ara i poder fer una valoració més correcta després de tot un any, que permeti prendre decisions si cal.

Seguidament, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA aprovar l'horari de les dependències del Patronat Municipal de Cultura (Centre Cultural, Teatre-Auditori, CIP Molí d'En Rata i Biblioteca Municipal), per a l'any 2016, segons la proposta adjunta que forma part de l'expedient de l'acta.-

17.- RESOLUCIONS DE PRESIDÈNCIA.- El *senyor President* informa de les resolucions que consten a l'expedient administratiu d'aquest punt i pregunta si existeix alguna consulta en relació amb dites resolucions. Seguidament, per unanimitat de tots els membres assistents s'ACORDA ratificar o donar-se per assabentats, segons consta a cadascuna de les Resolucions de Presidència presentades, des de la núm. 134/2015, fins la núm. 141/2015, ambdues incloses.-

18.- AFERS DE TRÀMIT.- El *senyor President* arribat aquest punt comenta si algú vol fer alguna intervenció i/o proposta.

Primer.- El Sr. *Joan-Ramón Gordo*, en nom seu i del Sr. *Juan López* (que s'ha tingut d'absentar), ambdós com a representants de les entitats culturals, volen informar als membres d'aquest Consell, que han organitzat una reunió d'entitats per a tractar el tema de la Comissió de Festa Major, pel proper dia 16 de desembre, a les 20 hores, en aquest Centre Cultural. Explica que han convidat a la sessió a representants de les comissions de festes de la Festa Major de Vilafranca el Penedès i de la Vila de Gràcia de Barcelona.

També vol informar que, des de fa uns dies han posat en marxa la web "<http://www.espaiassociatiu.cat>", que vol ser un fòrum de les associacions culturals de Ripoll. Explica funcionament i objectius d'aquest nou espai.-

Segon.- El *senyor President* vol informar als presents, que en relació amb el tema dels pressupostos pel proper exercici, atès que hores d'ara encara no s'han aprovat les ordenances del 2016, considerem que no seria seriós presentar un esborrany. En el moment que es puguin presentar, ho faran. En tant treballarem amb el pressupost prorrogat.

El Sr. *Joan-Ramón Gordo*, comenta que el calendari de debat que es genera en les negociacions polítiques per a treballar un futur pressupost, impedeix que les entitats puguin debatre'l i aportar les seves propostes ja que no es disposa de temps per poder-ho fer.

Diu el *senyor President* que ells respecte del tema entitats ja han avançat l'idea de mantenir de moment el que hi ha actualment.

Afegeix el Sr. *David Fontanals* que l'escenari polític actual és el que tenim i que contra això no poden fer res.

Tercer.- Per acabar la sessió el *senyor President*, seguint el compromís de l'anterior sessió, en relació amb la necessitat de treballar amb urgència en la constitució d'una Comissió de Festa Major, vol lliurar a tots els membres del Consell un esborrany de normativa de constitució i funcionament de dita comissió. Aquest esborrany s'ha fet fent servir l'anterior com punt de partida, afegint canvis que considera que enriqueixin la participació. Diu que segurament no podrem fer tots els canvis i/o millores que potser voldríem i tindrem de ser pràctics, ja que és urgent poder constituir la nova comissió que ha de treballar en la organització de la propera Festa Major. Per aquest motiu proposa endarrerir la sessió del Consell del mes de gener i establir un parell de sessions de treball, una abans d'acabar l'any i l'altra abans de la sessió del Consell de gener, amb l'objectiu de poder aprovar en dita sessió del Consell la nova normativa.

Després d'un petit debat, per acord de tots els presents es fixen com a dates de sessions de treball per aquest tema, el dimarts 22/12 a les 19:00 hores i el 14 de gener a les 19:30 hores, tanmateix es fixa la sessió ordinària del mes de gener pel dijous 21 de gener.

Afegeix el *senyor President* que considera interessant donar publicitat general del començament d'aquest procés.

I no havent-hi més assumptes a tractar, la sessió es clou, i per a què quedi constància del que s'hi ha tractat i dels acords presos, estenc, amb el vistiplau del *senyor President-Delegat*, aquesta acta, que signa amb mi, el *Secretari-Delegat*, que dono fe als efectes de fe pública.

EL PRESIDENT-DELEGAT,

EL SECRETARI-DELEGAT,

